
Referat fra skypemøte styret i NDK 09.09.18

Tilstede; Heidi Price, Trude Johansen, Siv Merete Kindlistuen, Kristine Lachman,
Stine Nordseth Jacobsen og Siri Follaug.

12/18
Forrige styremøte referat godkjent

13/18
Regnskap.
Letoutstillingen ga klubben ett overskudd på ca 9000 kr, moms refusjonen fra 
NKK kommer inn på nyåret.
Klubben har per dags dato ca 70.000kr på konto.

10/18
Letoutstillingen.
Etter utstillingen i Leto har vi fått mye positive tilbakemeldinger. 
Letoutstillingen 2019 blir en to dagers utstilling og ett samarbeid mellom NDK 
og Buskerudgruppa, noe som vil generere mer penger til klubben.

14/18
Dogs4all.
Stand på rasetorg er bestilt. Webmaster legger ut på klubbens facebook sider 
om frivillige til å stå på stand for NDK.

15/18
Svar fra NKK ang LUA Dalmatiner.
NKK er positive til LUA dalmatiner og vil fortsatt registrere disse. Svar fra NKK 
og NDK`s avlsråd publiseres på klubbens hjemmesider og i DA-nytt.

16/18
DA-nytt.
Styret er enige om å fremme forslag om å beholde medlemsbladet på neste 
årsmøte. Styret anser bladet som viktig for å verve nye medlemmer.

17/18
Dommerkomite.
Saken taes opp på neste styremøte.

18/18



Utstillinger 2019-2020.
Styret avholder utstilling 31.05.19 i Østlandsområdet med storcert.
Buskerud avholder utstilling 01.06.19 i Østlandsområdet.
Styret sammen med avdeling Buskerud avholder dobbelutstilling på Letohallen 
10-11.08.19
Utstillinger styret skal avholdet i 2020, må søkes om før 31.01.19. Tid og sted 
ikke bestemt.

19/18
Rs møte.
NKK sitt RS møte holdes på Gardermoen 03-04.11.18. Styret sender 
representant.

20/18
Kjøregodtgjørelse.
Styret vedtok å følge statens takster, men i størst mulig grad samkjøre der det 
er mulig. Telefonmøter der det er mulig.

21/18
Styret fremmer forslag på årsmøte om å redusere medlemmer i styret.

For styret Siri Follaug


